
ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္
အမွတ္ (၁၆)၊ ေအာက္တိုဘာ ၁၁ ရက္၊ ၂၀၁၆

ေအာက္တိုုဘာ ၇ ရက္

မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ သဘာဝ 
ပတ္ဝန္းက်င္ ေလ့လာေစာင့္ၾကည့္ေရး 
ေကာ္မတီမွ ေမာ္လၿမိဳင္ ဘိလပ္ေျမစက္႐ုံ 
MCLႏွင့္ပတ္သက္သည့္ စာရြက္စာတမ္း 
မ်ား ေတာင္းဆိုရာတြင္ အခက္အခဲရွိေသာ 
ေၾကာင့္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သို႔ တင္သြင္း 
မည့္ အစီရင္ခံစာၿပီးစီးရန္ ၾကန္႔ၾကာေနရ 
သည္ဟု အစီရင္ခံစာ ေရးသာျပဳစုသည့္ 
ေကာ္မတီဥကၠ႒က ဆိုသည္။

ဇြန္လ ၁ ရက္ေန႔တြင္ အဆိုုပါေကာ္ 
မတီမွ MCL ေမာ္လၿမိဳင္ဘိလပ္ေျမစက္႐ုံ 
အား ကြင္းဆင္းေလ့လာခဲ့ျပီး MCL ေမာ္ 
လၿမိဳင္ဘိလပ္ေျမစက္႐ုံးမွ ျပဳစုေရးသား 
ထားသည့္ EIA-SIA အစီရင္ခံစာကို ေတာင္း 
ဆိုေမးျမန္းရာတြင္လည္း ၎အစီရင္ခံစာကို 
MIC (ျမန္မာရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမႈ ေကာ္မရွင္)ကို 
တင္ျပထားၿပီ ေနာက္ေနာင္တြင္ အစီရင္ 
ခံစာကို ပို႔ေပးမည္ျဖစ္ေၾကာင္း သယံဇာတ 
ေစာင့္ၾကည့္ေလ့လာေရး ေကာ္မတီ MCL 
အစီရင္ခံစာတြင္ ေဖာ္ျပထားရွိသည္။

မြန္ျပည္နယ္ ဒု-ဥကၠ႒လႊတ္ေတာ္ 
ေဒါက္တာ ေအာင္နိုင္ဦးက ''ဒုတိယအႀကိမ္ 
လႊတ္ေတာ္စတာနဲ႔ ျပည္သူေတြရဲ႕ အႀကီးမား 
ဆုံး တိုင္ၾကားမႈက MCL ဘိလပ္ေျမစက္႐ုံက 

မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သို႔ တင္သြင္းမည့္ MCL စက္႐ုံအစီရင္ခံစာ ၾကန္႔ၾကာေန

လၽွပ္စစ္စြမ္းအင္ကို ေက်ာက္မီးေသြးနဲ႔သုံး 
တဲ့ ကိစၥၸပါပဲ""ဟု ဆိုသည္။

ထို႔အျပင္ မြန္ျပည္သစ္ပါတီႏွင့္ မြန္ 
အမ်ဳိးသားပါတီတို႔က MCL ေမာ္လၿမိဳင္ 
ဘိလပ္ေျမစက္႐ုံ ေက်ာက္မီးေသြးသုံး စြမ္း 
အင္ႏွင့္ပတ္သတ္ၿပီး ကန္႔ကြက္ေၾကျငာခ်က္
ထုတ္ျပန္ထားရွိၿပီ မြန္အမ်ဳိးသားကြန္ဖရင့္ 
စည္းေဝးဆုံးျဖတ္ခ်က္မွာလည္း MCL 

သတင္းတိုု
ခ်င္းတြင္းျမစ္၀ွမ္းထိန္းသိမ္းေရးႏွင့္ ပတ္သက္ေသာ အလုပ္႐ုံေဆြးေႏြးပြဲကို ေအာက္ 

တိုဘာလ ၄ ရက္ေန႔တြင္ က်င္းပရာ တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ကိုု္ယ္ 
စားလွယ္မ်ား၊ ျပည္တြင္း၊ ျပည္ပပညာရွင္မ်ား တက္ေရာက္ခဲ့ၾကသည္။ ခ်င္းတြင္းျမစ္၀ွမ္း
ထိန္းသိမ္းေရးလုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ရန္အဖြဲ႔ကိုု  စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး  ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္က 
ဥကၠ႒အျဖစ္ ေဆာင္ရြက္၍ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ၉  ဦး၊ ပါေမာကၡမ်ား၊ 
မေကြးတိုင္းေဒသႀကီး၊ ကခ်င္ႏွင့္ခ်င္းျပည္နယ္တို႔မွ ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးစီျဖင့္ ဖြဲ႕စည္း 
ရန္ စီစဥ္ေဆာင္ရြက္လ်က္ရွိသည္။
(ကိုုးကား- www.7daydaily.com  မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္)

ေက်ာက္မီးေသြးသုံးစြမ္းအင္ကို ျပင္းျပင္း 
ထန္ထန္ကန္႔ကြက္သည့္ ဆုံးျဖတ္ခ်က္ကို 
ခ်မွတ္ထားရွိေၾကာင္းကို ေဒါက္တာ ေအာင္ 
ႏိုင္ဦးက အစီရင္ခံစာ ေဆြးေႏြးရာတြင္ ထည့္ 
သြင္းေဆြးေႏြးခဲ့သည္။

အပိုင္း ၁ အစီရင္ခံစာကို ေမလ ၂၇ 
ရက္ေန႔မွ စတင္ျပဳစုရာ ၄ ႀကိမ္ ကြင္းဆင္း 
ေလ့လာခဲ့ၿပီ က်န္ရွိေနသည့္ အစီ ရင္ခံစာ 
အပိုင္း ၂ ကို လာမည့္ အနီစပ္ဆုံး လႊတ္ေတာ္ 
အစည္းအေဝးတြင္ ဆက္လက္တင္ျပသြား 
မည္ဟု သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ ေလ့လာဆန္း 
စစ္ေရးေကာ္မတီမွ သိရသည္။

ၿပီးခဲ့သည့္ စက္တင္ဘာလ ၂၃ ရက္ေန႔ 
ကလည္း ေက်ာက္မီးေသြးသုံး လွ်ပ္စစ္ 
စြမ္းအင္ကို ရပ္တန္႔ေပးရန္အတြက္ က်ဳိက္ 
မေရာၿမိဳ႕နယ္ရွိ ေဒသခံျပည္သူ ၁၀,၃၀ဝ တို႔ 
က လက္မွတ္ေရးထိုးၿပီး ႏိုင္ငံေတာ္သမၼတ 
ကို တိုင္စာ ထပ္မံေပးပို႔ထားေၾကာင္း သိရ 
သည္။
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၁၆)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

သတင္းစာစဥ္

စုစည္းတင္ျပသူ
ပညာအလင္းပြင့္

ျမန္မာသုေတသန ေဖာင္ေဒးရွင္း

ဆက္သြယ္ရန္
၀၉-၂၆၀၀၀၇၅၁၉

ေအာက္တိုုဘာ ၄ ရက္

ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီး၏ ၂၀၁၆-၁၇ ဘ႑ာႏွစ္အတြက္ စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္ 
အစီရင္ခံစာတြင္ အေသးစိတ္ေဖာ္ျပေပးရန္ ဆိပ္ႀကီးခေနာင္တိုၿမိဳ႕နယ္၊ 
အမွတ္(၁)မွ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚစႏၵာမင္းက တိုက္ 
တြန္းခဲ့သည္။

''ကြၽန္မရဲ႕ ျပည္ေထာင္စု အေတြ႕အၾကံဳအရ ေျပာမယ္ဆိုရင္ စာရင္း 
စစ္ခ်ဳပ္ရဲ႕ အစီရင္ခံစာမွာ မွားယြင္းတဲ့ ကိန္းဂဏန္းေတြ၊ ဘ႑ာေငြ မွားယြင္း 
စြာသံုးမႈေတြနဲ႔ ေခါင္းစဥ္လြဲမွားစြာ ေငြသံုးစြဲမႈတို႔ ရွိခဲ့တယ္ဆိုတာကို စစ္ရင္း 
စစ္ခ်ဳပ္႐ံုးရဲ႕ စစ္ေဆးခ်က္အရ ေတြ႕ရွိခဲ့ရပါတယ္။ ဒါေပမယ့္ အေရးယူမႈပိုင္း 
မွာ ပ်က္ကြက္ခဲ့ပါတယ္။ အခုေတာ့ အစိုးရလည္း ေျပာင္းသြားၿပီ။  စာရင္း 
စစ္ခ်ဳပ္လည္း ေျပာင္းသြားၿပီဆိုေတာ့ အေရးယူမႈအပိုင္းမွာ ပိုၿပီးေတာ့ လုပ္ 
ႏိုင္လာေအာင္ ဒီလိုမ်ဳိးအဆိုေတြ တင္ရျခင္းျဖစ္ပါတယ္""ဟု ၎က ရန္ကုန္
တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ ေအာက္တုိဘာ ၄ ရက္ေန႔က ေျပာၾကားခ့ဲသည္။

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားအေနျဖင့္  စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္၏ အစီရင္ခံစာ 
ပါ အခ်က္အလက္မ်ားႏွင့္ ေျမျပင္အေျခအေနကို တိုက္ဆိုင္စစ္ေဆးျခင္းျဖင့္ 
ျပည္သူမ်ားအတြက္ အက်ဳိးရွိေအာင္ ပိုမိုေဆာင္ရြက္ႏိုင္မည္ဟု ေဒၚစႏၵာမင္း 
က ေျပာၾကားသည္။

ဒဂံုၿမိဳ႕နယ္၊ အမွတ္(၂) မဲဆႏၵနယ္မွ ဦးေက်ာ္ေဇယ်ကလည္း စာရင္းစစ္ 
ခ်ဳပ္ အစီရင္ခံစာတြင္ အေသးစိတ္ ေဖာ္ျပရန္ လိုအပ္ၿပီး ျပည္သူလူထုအတြက္ 
ပြင့္လင္းျမင္သာစြာခ်ျပရန္ လိုအပ္သည္ဟု ေထာက္ခံေဆြးေႏြးသြားသည္။

ေအာက္တုိဘာ ၁၀ ရက္

ဧရာဝတီတုိင္းေဒသႀကီး ျမန္ေအာင္၊ ႀကံခင္းနဲ႔ အဂၤပူ 
ၿမိဳ႕နယ္မွာရွိတဲ့ ေရနံခ်က္ဖုိမ်ားသည္ သစ္ေတာျပဳန္းတီးၿပီး 
သဘာဝပတ္၀န္းက်င္ကို ထိခိုက္ေစသည့္အတြက္ ပိတ္ 
သိမ္းဖို႔အဆုိကို တုုိင္းေဒသၾကီးလႊတ္ေတာ္မွ ေအာက္တို 
ဘာလ ၄ ရက္ေန႔တြင္ အတည္ျပဳလိုက္သည္။ 

အဲဒီအဆုိနဲ႔ပတ္သက္၍ ဧရာ၀တီတုိင္းေဒသႀကီး 
စြမ္းအင္၊ လမ္းပန္းဆက္သြယ္ေရးနဲ႔ လွ်ပ္စစ္၀န္ႀကီး 
ဦး၀င္းေဌးက ေထာက္ခံေၾကာင္းနဲ႔ တုိင္းေဒသႀကီး အစုိးရ 
အဖြဲ႔အေနနဲ႔ ဆက္လက္ေဆာင္ရြက္သြားမယ္လို႔ ေျပာ 
ၾကားခဲ့ေၾကာင္း ႀကံခင္းၿမိဳ႕နယ္ တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေသာ္ဇင္၀င္းက ေျပာပါတယ္။

''အဆုိကေတာ့ ေအာင္ျမင္သြားပါတယ္ခင္ဗ်၊ အစုိးရ 
၀န္ႀကီး ေျဖသြားတာကေတာ့ အဆုိကို လက္ခံေၾကာင္းနဲ႔ 
အဆိုပါအခ်က္မ်ားအတုိင္းေပါ့၊ အစိုးရအဖဲြ႕အစည္းအေဝး 
ေခၚယူၿပီး ဆံုးျဖတ္သြားမွာျဖစ္ေၾကာင္း ေျဖသြားပါတယ္ 
ခင္ဗ်""လို႔ ဦးေသာ္ဇင္၀င္းက ေျပာၾကားသည္။ ယင္းအဆို 
ကို ျမန္ေအာင္မဲဆႏၵနယ္ ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚစုစုေအာင္က 
ေအာက္တုိဘာလ ၃ ရက္ေန႔တြင္ တင္သြင္းခ့ဲျခင္းျဖစ္သည္။ 

ဧရာဝတီတုိင္းေဒသႀကီးအတြင္းမွာ လုပ္ကိုင္ေနတဲ့ 
ေရနံခ်က္ဖုိေတြ ျမန္မာႏုိင္ငံ အလယ္ပိုင္း လက္ယက္ 
တြင္းေတြက ထြက္လာတဲ့ ေရနံေတြကို ခ်က္လုပ္တာျဖစ္ 
ပါတယ္။

ေရနံခ်က္လုပ္ရာတြင္ ထင္းေလာင္စာလိုအပ္သည့္ 
အတြက္ ျမန္ေအာင္၊ ႀကံခင္းနဲ႔ အဂၤပူၿမိဳ႕နယ္အတြင္းရွိ 
သစ္ေတာႀကိဳး၀ိုင္းေတြမွာ သစ္ေတာျပဳန္းတီးမႈမ်ား ျဖစ္ 
ေပၚေစတယ္လို႔လည္း လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားက 
ေျပာၾကားသည္။ ေရနံဖိုေတြကိုဖ်က္သိမ္းၿပီးေနာက္ ထင္း 
အလြန္အကြၽံသံုးစဲြမႈေၾကာင့္ သစ္ပင္ခုတ္လွဲျခင္းႏွင့္ သစ္ 
ထုတ္လုပ္မႈ ေလ်ာ့နည္းသြားမွာျဖစ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ေတြက ေထာက္ျပေဆြးေႏြးခဲ့ေၾကာင္း 
သိရသည္။ 
(ကိုုးကား- The Voice Daily မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္) 

ေရနံခ်က္ဖိုေတြ ပိတ္သိမ္းဖို႔ အဆုိ 

ဧရာဝတီတုိင္းလႊတ္ေတာ္ အတည္ျပဳ

စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္အစီရင္ခံစာတြင္ 
အေသးစိတ္ေဖာ္ျပေပးရန္ 
ရန္ကုန္တိုင္းလႊတ္ေတာ္၌ 
တိုက္တြန္း

ေအာက္တိုုဘာ ၉  ရက္ေန႔ ခ်င္းျပည္ 

နယ္ ဟားခါးျမိဳ႔နယ္စည္ပင္ေရြး 

ေကာက္ပြဲသုုိ႔ ျပည္နယ္ဝန္ၾကီးခ်ဳပ္ႏွင့္ 

လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးဇိုုဘြဲ လွည့္ 

လည္ၾကည့္ရွဴစဥ္။ 

(ဦးဇိုုဘြဲ Facebook Page)

သတင္းဓာတ္ပုံ

2



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၁၆)

ေအာက္တုိဘာလ(၆)ရက္တြင္ က်င္းပ 
ခဲ့ေသာ မေကြးတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
တြင္ လုပ္ငန္းရပ္ဆိုင္းခံထားရတဲ့ ေအာင္လံ 
ၿမိဳ႕ေပၚက U.K.T အရက္ခ်က္ စက္႐ုံလုပ္ငန္း 
ျပန္လည္လုပ္ႏုိင္ေရးအတြက္ မေကြးတိုင္း 
ေဒသႀကီး ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္မွ ေပးပိုေသာစာကို 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က ဖတ္ၾကားတင္ျပခဲ့ပါ 
သည္။ အဆိုုပါတင္ျပမႈကို တပ္မေတာ္သား 
ကိုယ္စားလွယ္ေတြ အပါအ၀င္ လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္အားလုံးက မတ္တတ္ရပ္ကန္႔ 
ကြက္ခဲ့ၾကၿပီး ကန္႔ကြက္မႈကို လႊတ္ေတာ္က 
အတည္ျပဳခဲ့သည္။

UKT အရက္ခ်က္စက္႐ုံ လည္ပတ္ျခင္း 
အား ပိတ္သိမ္းရန္ ၂၀၁၆ ခုုႏွစ္၊ ဇြန္ ၂၂ 
ရက္ေန႔တြင္ တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရမွ ဆုံး 

ျဖတ္ခဲ့ပါသည္။ 
(ကိုုးကား- www.7daydaily.comႏွင့္ RFA မွ 
ေကာက္ႏုုတ္ တင္ျပသည္။)

UKT အရက္ခ်က္စက္႐ုံုုလုုပ္ငန္း  ျပန္လည္လုုပ္ႏိုုင္ေရးတင္ျပမႈကိုု  မေကြးလႊတ္ေတာ္ ကန္႔ကြက္
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စဥ္ ေရးရာေကာ္မတီ အဖြဲ႕၀င္ဦးေရ စုစုေပါင္း

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ တပ္မေတာ္သားကိုယ္စားလွယ္ ျပင္ပပညာရွင္

၁။ ဥပေဒျပဳေရးဆိုုင္ရာ ေကာ္မတီ ၉ ၂ _ ၁၁

၂။ တိုုင္းရင္းသားလူမ်ိဳးမ်ားအေရးဆိုုင္ရာေကာ္မတီ ၇ ၂ _ ၉

၃။ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား စိစစ္ေရးေကာ္မတီ ၁၀ ၂ _ ၁၂

၄။ ကတိကဝတ္၊ အာမခံခ်က္စိစစ္ေရးေကာ္မတီ ၁၁ ၂ _ ၁၃

၅။ စိုုက္ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴေရး၊ ေတာင္သူလယ္သမားႏွင့္ ေျမယာကိစၥရပ္မ်ားဆိုုင္ရာေကာ္မတီ ၁၂ ၂ _ ၁၄

၆။ စီးပြားေရး၊ စည္ပင္သာယာေရးႏွင့္ ကုုန္သြယ္လုုပ္ငန္းဖြံ႔ျဖိဳးတိုုးတက္ေရးေကာ္မတီ ၉ ၂ _ ၁၁

၇။ ပညာေရး၊ က်န္းမာေရးႏွင့္ လူမႈေရးေကာ္မတီ ၁၁ ၂ _ ၁၃

၈။ လွ်ပ္စစ္ႏွင့္ စြမ္းအင္ဖြံ႕ၿဖိဳးတိုုးတက္ေရးေကာ္မတီ ၁၀ ၂ _ ၁၂

၉ ။ ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ား ေလ့လာစိစစ္ေရးႏွင့္ စီမံေရးရာေကာ္မတီ ၁၃ ၂ _ ၁၅

စဥ္ ေရးရာေကာ္မတီ အဖြဲ႕၀င္ဦးေရ စုစုေပါင္း

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ တပ္မေတာ္သားကိုယ္စားလွယ္ ျပင္ပပညာရွင္

၁။ ဥပေဒျပဳေရးဆိုုင္ရာ ေကာ္မတီ ၅ ၁ _ ၆

၂။ တိုုင္းရင္သားလူမ်ဳိးမ်ားအေရးဆိုုင္ရာ ေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၃။ လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္မ်ား စိစစ္ေရးေကာ္မတီ ၅ ၁ _ ၆

၄။ ေဒသႏၱရစီမံကိန္း၊ အရအသံုုးေငြစာရင္ႏွင့္ ဘ႑ာေရးဆိုုင္ရာေကာ္မတီ ၆ ၁ ၇

၅။ ျပည္သူ႔ေရးရာ ေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၆။ ျပည္သူ႔ေငြစာရင္းသံုုးစြဲမႈ စိစစ္ေရးေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၇။ စိုုက္ပ်ဳိးေရးႏွင့္ ေမြးျမဴးေရးေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၈။ သယံဇာတႏွင့္ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၉ ။ လံုုၿခံဳေရး၊ စီမံခန္႔ခြဲေရးႏွင့္ စည္ပင္သာယာေရးေကာ္မတီ ၅ ၁ _ ၆

၁၀။ စီးပြားေရးႏွင့္ ကူးသန္းေရာင္းဝယ္ေရးေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၁၁။ စက္မႈစြမ္းအင္ႏွင့္ လွ်ပ္စစ္ေရးရာေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၁၂။ ပိုု႔ေဆာင္ေရး၊ ဆက္သြယ္ေရးႏွင့္ ေဆာက္လုုပ္ေရးေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၁၃။ သာသနာေရး၊ လူမႈေရးႏွင့္ ယဥ္ေက်းမႈဆိုုင္ရာ ေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

ဒုုတိယအၾကိမ္ ပဲခူးတိုုင္းေဒသၾကီးလႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီမ်ားဖဲြ႕စည္းပုံ

ဒုုတိယအၾကိမ္မႏၲေလးတိုုင္းေဒသၾကီးလႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီမ်ားဖဲြ႕စည္းပုံ

က်န္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီမ်ားကို အလ်ဥ္းသင့္သလို ဆက္လက္ေဖာ္ျပေပးသြားပါမည္။  အခ်က္အလက္အရင္းအျမစ္-EMReF


